

# HOW TO PRAY EFFECTIVELY

## ວິທີການກ່າວຖືງຜົນໄດ້ຮັບ



ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂຫລືບັບປຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ຜູ້ທີ່ເຊື່ອຫຼາຍຄົນມີຄວາມກັງວົນຕໍ່ຄົນທີ່ຮັກທີ່ບໍ່ລອດຫລືຍ້ອນຫລັງ, ແຕ່ເຂົາເຈົ້າອະທິຖານດ້ວຍຄວາມຍິນດີກົວແລະກັງວົນແທນທີ່ຈະມີສັດທາທີ່ຄາດຫວັງ. ສິ່ງນີ້ໄດ້ເຮັດໃຫ້ຂ້ອຍຊອກຫາວິທີການອະທິຖານທີ່ແນ່ນອນແລະ ສໍາລັບ ຄໍາ ສັນຍາທີ່ແນ່ນອນທີ່ຈະອົງໃສ່ສັດທາຂອງເຮົາ.

### ສິດ ອໍາ ນາດຂອງຜູ້ທີ່ເຊື່ອ

ກ່ອນອື່ນ ໝົດ, ພວກເຮົາຕ້ອງຮູ້ວ່າພວກເຮົາແມ່ນໃຜໃນພຣະຄຣິດ, ແລະໃຊ້ສິດ ອໍາ ນາດຂອງພວກເຮົາໃນຖານະຜູ້ທີ່ເຊື່ອ, ຕໍ່ຕ້ານມານແລະ ກໍາລັງທີ່ຕໍ່ຕ້ານຂອງມັນ. ພວກເຮົາຕ້ອງຮູ້ວ່າຜ່ານທາງພຣະເຢຊູພວກເຮົາມີໃຊ້ຊະນະສົມບູນ. ( ໂລມ 8:37), ເພາະວ່າພະເຢຊູເອົາຊະນະພະຍາມານທີ່ຄາວາຣີ

( ເຮັບເລີ 2: 14; 1 Jn 3: 8) ແລະເອົາຊະນະ ອໍາ ນາດທັງ ຫົນດ  
ຂອງມານ. ( ລູກາ 10: 19). ນີ້ແມ່ນພະ ຄໍາ ຂອງພະເຈົ້າແລະພະອົງ ໝາຍ  
ເຖິງສິ່ງທີ່ພະອົງກ່າວ. ພະຍາມານບໍ່ເຊື່ອວ່າລາວຖືກຜ່າຍແຜ້,  
ແນວໃດກໍ່ຕາມ,

ເພາະວ່າລາວບໍ່ເຊື່ອຫຍັງເລີຍແລະຍັງສືບຕໍ່ຂັດຂວາງແລະທີ່ຖອຍຜູ້ທີ່ຈະຍອມ  
ຢູ່ໃຕ້ລາວ (1 ເປໂຕ5: 8). ເວົ້າອີກຢ່າງ ຫນຶ່ງ,  
ຊາຕານທົດລອງໃຫ້ພວກເຮົາເບິ່ງວ່າພວກເຮົາຈະຍອມຍອມຕໍ່ການໂຈມຕີຂ  
ອງມັນຫລືບໍ່ແລະໂຊກຮ້າຍ,

ຜູ້ທີ່ເຊື່ອຫລາຍເກີນໄປລົງວ່າພວກເຂົາຢູ່ໃນພຣະຄຣິດ,  
ແລະຊາຕານເປັນສັດຕູທີ່ຜ່າຍແຜ້,  
ແລະພວກມັນຍອມຍອມຕໍ່ມັນ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍ່ຕາມ,

ພວກເຮົາຕ້ອງຕ້ານທານກັບມານແລະບໍ່ຍອມຍອມຕໍ່ເພິ່ນ. (ຢາໂກໂບ 4:  
7). ພວກເຮົາຕ້ອງອິດທິນແລະອິດທິນ, ເຖິງວ່າຈະເບິ່ງຄືວ່າເປັນໄປບໍ່ໄດ້,  
ແລະພວກເຮົາຈະເກັບກ່ຽວຜົນຜະລິດ ( ຄາລາຕາຍ 6: 9),

ເພາະວ່າບໍ່ມີສິ່ງໃດທີ່ພຣະເຈົ້າເປັນໄປບໍ່ໄດ້,  
ແລະພຣະອົງຈະປະທານລາງວັນແກ່ຜູ້ທີ່ສະແຫວງຫາພຣະອົງດ້ວຍຄວາມ  
ໝັ້ນ ໃຈແລະຄວາມເຊື່ອທີ່ຄາດຫວັງ. ( ເຮັບເລີ 11:

6). ພະເຍຊູເວົ້າເລື້ອຍໆວ່າ"  
ເຫດການດັ່ງກ່າວ ເກີດຂຶ້ນດັ່ງທີ່ເຈົ້າເຊື່ອ" ມັດທາຍ 8:13; 9:29, ລ.  
ມ. ສັດທາແມ່ນຫຍັງ?

**ຕົວຢ່າງຂອງຄວາມເຊື່ອປະ ຈໍາ ວັນ**

ລາວກະສິກອນຫວ່ານເມັດພືດຂອງລາວ,  
ແລະເຖິງແມ່ນວ່າລາວບໍ່ເຫັນຫຍັງເກີດຂຶ້ນ,  
ໂດຍຄວາມເຊື່ອລາວຮູ້ວ່າລາວຈະໄດ້ຮັບຜົນເກັບກ່ຽວໃນເວລາທີ່ ຕໝາະ  
ສົມ. ຜູ້ຊາຍນັ່ງຕົວເອງຢູ່ໃນລົດໄຟທີ່ຜູກໄວ້ເພື່ອຈຸດ ໝາຍ  
ປາຍທາງທີ່ຫ່າງໄກ. ລາວບໍ່ສົນໃຈກັບການເດີນທາງຂອງລາວ. ດ້ວຍຄວາມເຊື່  
ອໃນທາງລົດໄຟ, ລາວເຊື່ອວ່າລາວຈະໄປຮອດຈຸດ ໝາຍ  
ປາຍທາງຂອງລາວ. ຫລາຍທາງລົດໄຟ,  
ທາງແຍກແລະທາງຜ່ານຈະຕ້ອງໄດ້ມີການເຈລະຈາກັນ,  
ແຕ່ນັ້ນແມ່ນຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງທາງລົດໄຟ. ລາວນັ່ງກັບຫລັງແລະອ່ານ  
ຫລືນອນ. ແລະໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາ ນໍາ  
ຄວາມຕ້ອງການຂອງພວກເຮົາມາຫາພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ຂໍໃຫ້ພວກເຮົາກະ ທໍາ

ຄວາມ ຈໍາ ເປັນນັ້ນກັບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ແລະປ່ອຍໃຫ້ສິ່ງມະຫັດສະຈັນແກ່ພຣະອົງ. ຂໍໃຫ້ພວກເຮົາບໍ່ສົນໃຈກັບຄວາມ ຫຍຸ້ງຍາກແລະຂໍ້ຫຍຸ້ງຍາກຕ່າງໆໃນການ ນໍາ ເອົາ ຄໍາ ຕອບ. ນັ້ນແມ່ນທຸລະກິດຂອງພຣະເຈົ້າ, ແລະທາງຂອງພຣະອົງແຕກຕ່າງຈາກທ່ານແລະຄວາມຄິດຂອງພຣະອົງບໍ່ຄືກັບທ່ານ. ( ອິດສະຍາ 55: 8-99). ເມື່ອທ່ານເອົາໂມງຂອງທ່ານໄປທີ່ຜູ້ສັງເກດການເພື່ອການສ້ອມແບງ, ລາວຍືນຍັນວ່າທ່ານຄວນປ່ອຍມັນໄວ້ກັບລາວຈົນກວ່າຈະມີການສ້ອມແບງ. ລາວບໍ່ສາມາດສ້ອມແບງມັນໄດ້ຖ້າທ່ານເອົາມັນໄປກັບທ່ານ. ເຊັ່ນດຽວກັນ, ພວກເຮົາຕ້ອງປ່ອຍຄວາມຕ້ອງການຂອງພວກເຮົາກັບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ, ແລະບໍ່ແຕ້ມໄປດ້ວຍຄວາມຍ້ານກົວແລະຄວາມສົງໄສ. ມີພຽງສິ່ງດຽວທີ່ເປັນໄປບໍ່ໄດ້ກັບພຣະເຈົ້າ, ແລະນັ້ນກໍ່ຄືການຕອບ ຄໍາ ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາເມື່ອພວກເຮົາພະຍາຍາມແກ້ໄຂບັນຫານັ້ນເອງ, ໃນຄວາມຍ້ານກົວແລະຄວາມບໍ່ແນ່ນອນ. ນີ້ແມ່ນຄວາມບໍ່ເຊື່ອຖື, ແລະໂດຍບໍ່ມີສັດທາບໍ່ມີໃຜສາມາດເຮັດໃຫ້ພຣະເຈົ້າພໍໃຈ. ອ່ານ ເຫບເລີ 11: 6. ຂໍໃຫ້ເຮົາເປັນຄືກັບໂບໂລແລະສີວາໃນກົດຈະການ 16:25. ໂດຍໄດ້ຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຈາກພຣະເຈົ້າ, ພວກເຂົາໄດ້ຄິດກ່ຽວກັບຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ແລະຄວາມຊື່ສັດຂອງພຣະອົງ, ແລະເຖິງວ່າຈະມີບາດແຜແລະສະພາບການທີ່ບໍ່ມີຄວາມຫວັງ, ພວກເຂົາຮ້ອງເພງສັນລະເສີນພຣະເຈົ້າ, ແລະພຣະເຈົ້າໄດ້ສັນອຸກແລະປ່ອຍຕົວພວກເຂົາ. ນັ້ນແມ່ນສັດທາໃນຄວາມຍິ່ງໃຫຍ່ຂອງພຣະເຈົ້າແລະບໍ່ໄດ້ຢູ່ໃນຄວາມສັ່ນຫວັງຂອງສະພາບການຂອງພວກເຂົາ. ສັດທາເຮັດສິ່ງທີ່ເປັນໄປບໍ່ໄດ້.

**ອຸປະກອນທີ່ຫຼອກລວງຂອງມານແລະທັດສະນະຄະຕິຂອງພວກເຮົາ**

ຂໍໃຫ້ພວກເຮົາມີຄວາມເຊື່ອໃນພຣະເຈົ້າ, ແລະບໍ່ແມ່ນໃນສະພາບການຂອງພວກເຮົາ; ຂໍໃຫ້ພວກເຮົາຕໍ່ສູ້ກັບຄວາມຄິດໃນແງ່ລົບທີ່ຊາຕານຈະໃສ່ໃນຈິດໃຈຂອງພວກເຮົາ. ລາວຈະແນະ ນໍາ ພວກເຮົາວ່າສະຖານະການ ກໍາ ລັງຮ້າຍແຮງຂຶ້ນແທນທີ່ຈະດຶກວ່າ. ພຣະອົງຈະສະແດງໃຫ້ພວກເຮົາເຫັນລັກສະນະຂອງສິ່ງຕ່າງໆເປັນຫຼັກຖານຂອງສະຖານະການທີ່ຮ້າຍແຮງກວ່າເກົ່າ. ຕົວຢ່າງ:

ອາການແລະລາຍງານດ້ານການແພດໃນກໍລະນີເຈັບເປັນ. ລາວຍັງຈະເຮັດໃຫ້

ເພື່ອນທີ່ຮັກຂອງທ່ານເວົ້າກັບທ່ານໃນແບບທີ່ຖືກອອກແບບມາເພື່ອເຮັດໃຫ້  
ເກີດຄວາມຢ້ານກົວແລະຄວາມສົງໄສ. ລາວຈະດຶງດູດຄວາມສົນໃຈຂອງທ່ານໃ  
ຫ້ກັບສະພາບການທີ່ຄ້າຍຄືກັນໃນຊີວິດຂອງບາງຄົນທີ່ສິ້ນສຸດລົງໃນຄວາມໄສ  
ກເລົ່າ. ລາວຈະບັບບຸງຄວາມຢູ່ລອດກ່ອນຈິດໃຈຂອງທ່ານທີ່ຊື່ໃຫ້ເຫັນເຖິງຄວ  
າມຜ່າຍແພ້ຢ່າງຫລວງຫລາຍ. ແຕ່ຂອບໃຈພະເຈົ້າ,

ຍ້ອນວ່າຜູ້ທີ່ເຊື່ອພວກເຮົາບໍ່ ຈໍາ ເປັນຕ້ອງເບິ່ງການປະກົດຕົວ,  
ອາການແລະການເວົ້າຂອງຜູ້ຄົນ,

ເພາະພວກເຮົາເບິ່ງຫຼັກຖານຂອງຄວາມເຊື່ອ, ເພາະ ເຮັບເລີ 11: 1

ບອກພວກເຮົາວ່າຄວາມເຊື່ອແມ່ນແນ່ນອນໃນສິ່ງທີ່ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດ  
ເບິ່ງ. ສັດທາແມ່ນສິ່ງທີ່ພວກເຮົາເຫັນຈົນຮອດເວລາເຊັ່ນວ່າມັນກາຍເປັນ  
ຄໍາ ຕອບ ສໍາ ລັບ ຄໍາ

ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ. ໄລຍະເວລາຂອງການລໍຖ້ານີ້ຕ້ອງການຄວາມອົດທົ  
ນຂອງພວກເຮົາ; ມັນຮຽກຮ້ອງໃຫ້ພວກເຮົາມີຄວາມຄາດຫວັງຢ່າງບໍ່ຍຸດຍິ້ງໃ  
ນການປະຕິບັດຂອງພຣະເຈົ້າເຖິງວ່າຈະມີສິ່ງທີ່ຂັດແຍ້ງກັນທັງ  
ໜຶ່ງ; ມັນຮຽກຮ້ອງໃຫ້ມີສົງຄາມຄົງທີ່ຂອງພວກເຮົາຕໍ່ກັບຄວາມສົງໄສແລະ  
ການຊັກຊວນຂອງມານ; ມັນຮຽກຮ້ອງໃຫ້ມີການເອົາໃຈໃສ່ຕະຫລອດເວລາຂ  
ອງພວກເຮົາຕໍ່ພຣະເຈົ້າແລະ ຄໍາ  
ສັນຍາທີ່ບໍ່ແນ່ນອນຂອງພຣະອົງເຖິງວ່າຈະມີຄວາມລົ້ມເຫຼວທີ່ບາກົດຂຶ້ນ. ນີ້ເ  
ຮັດໃຫ້ພວກເຮົາພິຈາລະນາ ຄໍາ ສັນຍາຂອງພຣະອົງທີ່ຂຽນໄວ້ໃນພຣະ ຄໍາ  
ຂອງພຣະອົງ.

**ຄໍາ ສັນຍາຂອງພະເຈົ້າ**

ເຫຼົ່ານີ້ແມ່ນສັນຍາທີ່ເປັນລາຍລັກອັກສອນເປັນສີ ດໍາ ແລະສີຂາວ,  
ລະຫວ່າງພຣະເຈົ້າແລະຜູ້ທີ່ເຊື່ອ,  
ແລະຖືກສ້າງຕັ້ງຂຶ້ນຕະຫຼອດໄປ. ເພງສັນລະເສີນ 89:34

ກ່າວວ່າພຣະເຈົ້າຈະບໍ່ເອົາຄົນອີກແມ່ນແຕ່ ຄໍາ ສັນຍາ ໜຶ່ງ  
ທີ່ພຣະອົງໄດ້ສັນຍາໄວ້. ພວກເຮົາສາມາດວາງຄວາມເຊື່ອຂອງພວກເຮົາໄວ້ໃນ  
ຖ້ອຍ ຄໍາ ຂອງພຣະເຈົ້າ, ເພາະວ່າພຣະເຈົ້າສາມາດປະຕິບັດ ຄໍາ  
ສັນຍາຂອງພຣະອົງແລະມີຫລາຍພັນຄົນ. (1 ກະສັດ 8:56). ອັບຮາຮາມໄດ້  
ແນ່ນອນຢ່າງແນ່ນອນວ່າພຣະເຈົ້າຈະສາມາດເຮັດຕາມທີ່ພຣະອົງໄດ້ສັນຍາໄວ້  
. ( ໂລມ 4:21). ລາວວໍຖ້າປີຕໍ່ປີ. ຊາຮາໄດ້ຖ້າແກ່ລົງ,  
ແລະຄວາມເປັນໄປໄດ້ຂອງລູກຊາຍຕອນອາຍຸ ເຈັດສິບປີ ຂອງ ມະນຸດແມ່ນກ  
ານເວົ້າຂອງມະນຸດທີ່ເປັນໄປບໍ່ໄດ້ໃນ ທໍາ ມະຊາດ,

ແຕ່ລາວບໍ່ຍອມໃຫ້ຄວາມຄິດນັ້ນເຂົ້າໄປໃນຈິດໃຈຂອງລາວ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ສັນຍາໄວ້

ເພາະສະນັ້ນມັນແມ່ນຄວາມຮັບຜິດຊອບຂອງພຣະເຈົ້າ. ລາວໄດ້ຍືດສັນຍາສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າກັບລາວ. ບໍ່ມີຫຍັງທີ່ຈະປ່ຽນແປງສັດທາຂອງລາວ. ໃນໄວລາຂອງພະເຈົ້າ,

ລາວໄດ້ຮັບລູກຊາຍຂອງລາວ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ເຄີຍຊ້າເກີນໄປແລະບໍ່ເຄີຍໄວເກີນໄປ. ໄດ້ຮັບການຊຸກຍູ້ເພາະສະນັ້ນ, ແລະຮັກສາຄວາມເຊື່ອ. ພຣະເຈົ້າຍິ່ງໃຫຍ່ກວ່າຄວາມຕ້ອງການຂອງທ່ານ.

**ຄວາມລອດ**

ໃຫ້ເຮົາຄືກັນ, ຍືດ ໜັ້ນ ໃນ ຄໍາ ສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າ ສໍາລັບຄວາມຕ້ອງການຂອງເຮົາ. ມັນແມ່ນ ສໍາລັບຄົນທີ່ທ່ານຮັກທີ່ຈະໄດ້ຮັບຄວາມລອດບໍ່? ຜູ້ທີ່ເບິ່ງຄືວ່າໄກຈາກພຣະເຈົ້າ?

ພວກສາວິກໄດ້ກ່າວເຖິງກໍລະນີທີ່ຫຍຸ້ງຍາກຕໍ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ. "ຫຼັງຈາກນັ້ນ ຜູ້ທີ່ສາມາດໄດ້ຮັບຄວາມລອດພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າ?" ພວກເຂົາຖາມໃນ ມັດທາຍ 19: 25-26. ພະເຍຊູກ່າວວ່າ " ສິ່ງນີ້ເປັນໄປບໍ່ໄດ້ ສໍາ ລັບມະນຸດ, ແຕ່ວ່າ ສໍາ ລັບພະເຈົ້າທຸກສິ່ງເປັນໄປໄດ້." ພຣະເຈົ້າຈະເຮັດໃຫ້ຫົວໃຈທີ່ແຂງແຮງນັ້ນອ່ອນລົງ; ລາວຈະປ່ຽນທັດສະນະຄະຕິແບບນັ້ນ. ອະທິຖານແລະປ່ອຍໃຫ້ສິ່ງທີ່ເປັນໄປບໍ່ໄດ້ຕໍ່ພຣະເຈົ້າ, ບໍ່ສົນໃຈການບະກົດຕົວ, ແລະສືບຕໍ່ຂອບໃຈແລະສັນລະເສີນພຣະເຈົ້າ, ສໍາລັບພະລັງທີ່ເຮັດວຽກມະຫັດສະຈັນຂອງພຣະອົງ. ຕີຕຽນຊາຕານ ສໍາລັບການຄັດຄ້ານແລະຮັບຜິດຊອບ ອໍານາດຊົ່ວຂອງຕົນໃນນາມຂອງພຣະເຢຊູ, ຄືກັບທີ່ໂປໂລໄດ້ເຮັດໃນກົດຈະການ 16:18. ຢ່າລັງເລທີ່ຈະໃຊ້ ອໍານາດຂອງທ່ານເປັນຜູ້ທີ່ເຊື່ອ. ໂຍຮັນ 14:13; ກົດຈະການ 3: 6,16. ດັ່ງທີ່ຄົນທີ່ຮັກບາງທີອາດເປັນຄົນກະບົດທີ່ຮຸນແຮງກວ່າແຕ່ກ່ອນ, ໃຫ້ຮູ້ວ່າມັນແມ່ນຊາຕານທີ່ກໍ່ໃຫ້ເກີດສິ່ງນີ້. ສົງຄາມຕໍ່ສູ້ກັບຊາຕານຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງໃນໂລກທາງວິນຍານໂດຍຜ່ານການອະທິຖານດ້ວຍສັດທາ, ສິ່ງໃຫ້ລາວປ່ອຍຕົວຜູ້ທີ່ຖືກຈັບໄປເປັນອິດສະລະໃນນາມຂອງພຣະເຢຊູ. ຢ່າທີ່ຖອຍໃຈເມື່ອເບິ່ງຄືວ່າບໍ່ມີການປ່ຽນແປງທີ່ແນ່ນອນ. ຂ້າພະເຈົ້າເວົ້າວ່າ "ບາກົດຂຶ້ນ",

ເພາະວ່າພວກເຮົາບໍ່ສາມາດເຫັນການປ່ຽນແປງທີ່ເກີດຂຶ້ນພາຍໃນຫົວໃຈແລະຈິດໃຈຂອງຄົນ. ຝ່າຍກົງກັນຂ້າມແມ່ນຫຼັກຖານທີ່ແນ່ນອນຂອງສົງຄາມຈິດ

ວິນຍານທີ່ ກຳ  
ລັງເກີດຂຶ້ນ. ( ເອເຟໂຊ 6:12). ແລະໃນຖານະເປັນຜູ້ທີ່ເຊື່ອພວກເຮົາຢູ່ໃນໄຊ  
ຊະນະ. ສະແດງຄວາມຮັກແລະພຣະຄຸນ,  
ເຖິງແມ່ນວ່າທ່ານອາດຈະຖືກວິພາກວິຈານແລະດູກູກ. ໃນເວລາທີ່ ເໝາະ  
ສົມ, ພຣະເຈົ້າຈະມີ ທາງ ຂອງພຣະອົງ . "ພຣະອົງບໍ່ຕ້ອງການໃຫ້ຜູ້ໃດຖືກ ທຳ  
ລາຍ, ແຕ່ຢາກໃຫ້ທຸກຄົນຫັນ ຫົນ  
ຈາກບາບຂອງພວກເຂົາ." ( ໂຍຮັນ 6:37; 1 ຕີໂມເຕ 2: 4; 2 ເປໂຕ 3:  
9).

### ການຮັກສາ

ທ່ານຄວນອະທິຖານເພື່ອຈະຮັກສາຮ່າງກາຍທີ່ບໍ່ສະບາຍ. ມີຄວາມກ້າຫານແ  
ລະເຂັ້ມແຂງໃນສັດທາ. ປະຕິບັດສິດ ອຳ ນາດຂອງທ່ານໃນຖານະຜູ້ທີ່ເຊື່ອ,  
ແລະອ້າງເອົາການຮັກສາຕາມ ຄຳ  
ສັນຍາຂອງພຣະເຈົ້າ. ເພງສັນລະເສີນ 103: 3

"ພຣະອົງໄດ້ໃຫ້ອະໄພ ບາບ ທັງ

ໜີດ ຂອງຂ້ອຍແລະຮັກສາ ພະຍາດຂອງຂ້ອຍ ທັງ ໜີດ ." ມັດທາຍ 8:17

"ພຣະອົງເອງໄດ້ເອົາຄວາມເຈັບປ່ວຍຂອງພວກເຮົາແລະເອົາພະຍາດຂອງພວ  
ກເຮົາໄປ." 1 ເປໂຕ 2:24"

...ແມ່ນຍ້ອນບາດແຜຂອງພຣະອົງທີ່ພວກເຮົາໄດ້ຮັບການຮັກສາ." ຫມາຍ 1  
6: 17,18 "... ພວກເຂົາຈະວາງມືໃສ່ຄົນເຈັບປ່ວຍ,  
ຜູ້ທີ່ຈະຫາຍດີ." ນີ້ແມ່ນບັນດາ ຄຳ

ກ່າວໃນທາງບວກຂອງຄວາມເປັນຈິງ. ຄົນປ່ວຍ ຈະ ຫາຍດີ. ມັນບໍ່ແມ່ນ ຄຳ  
ຖະແຫຼງຂອງ "ບາງທີ" ຫລື "ບາງທີ" ຫລື "ຖ້າ", ແຕ່ວ່າໃນແງ່ບວກ  
"ຈະດີ". ເພາະສະນັ້ນຂໍໃຫ້ພວກເຮົາເອົາໃຈໃສ່ຄວາມເຊື່ອຂອງພວກເຮົາກ່ຽວ  
ກັບ ຄຳ ຖະແຫຼງໃນແງ່ບວກເຫຼົ່ານີ້ຂອງຄວາມເປັນຈິງ, ພຣະ ຄຳ  
ຂອງພຣະເຈົ້າສັນຍາທີ່ເປັນລາຍລັກອັກສອນລະຫວ່າງຜູ້ທີ່ເຊື່ອແລະພຣະອົງ  
ອງ, ແລະຄາດຫວັງໃຫ້ ຄຳ ຕອບຕໍ່ ຄຳ ອະທິຖານຂອງເຮົາ. ໃນເວລາທີ່ ເໝາະ  
ສົມສັດທານີ້ຈະກາຍເປັນຈິງ. ພຣະເຈົ້າບໍ່ສາມາດລົ້ມເຫລວ.

### ວິທີທີ່ຈະເພີ່ມສັດທາຂອງທ່ານ

Romans 10:17 ເວົ້າວ່າ "ສັດທາມາຈາກການໄດ້ຍິນຂ່າວສານ,  
ແລະຂໍ້ຄວາມໄດ້ຍິນຜ່ານພຣະ ຄຳ  
ຂອງພຣະຄຣິດ." ພວກເຮົາມີສັດທາໃນຄົນທີ່ເຮົາຮູ້ຈັກ. ພວກເຮົາຮູ້ວ່າພວກ

ເຂົ້າມີຄວາມ

ໜ້າ

ເຊື່ອຖືແລະມີຄວາມສາມາດ. ພວກເຮົາຫລໍ່ຫລອມຄວາມເຊື່ອຂອງພວກເຮົາ  
 ຕາມຄວາມຮູ້ຂອງພວກເຮົາກ່ຽວກັບລັກສະນະຂອງພວກເຂົາ. ພວກເຮົາຈະມີ  
 ຄວາມເຊື່ອໃນພຣະເຈົ້າໄດ້ແນວໃດຖ້າພວກເຮົາບໍ່ຮູ້ຈັກພຣະອົງ,  
 ທັດສະນະຂອງພຣະອົງຕໍ່ພວກເຮົາແລະຄວາມປະສົງຂອງພຣະອົງ ສໍາ  
 ລັບພວກເຮົາ? ສະນັ້ນຂໍໃຫ້ພວກເຮົາຮູ້ຄວາມປະສົງຂອງພຣະເຈົ້າ ສໍາ  
 ລັບພວກເຮົາໂດຍການອ່ານພຣະ ຄໍາ  
 ຂອງພຣະອົງແລະໃຊ້ເວລາໃນການສະມາທິ, ຮູ້ຈັກພຣະອົງດີຂຶ້ນ. 1 ໂຢຮັນ 5:  
 14-15

ກ່າວວ່າສິ່ງນີ້ເຮັດໃຫ້ພວກເຮົາມີຄວາມກ້າຫານແລະສັດທາທີ່ຄາດຫວັງທີ່ຈະໄປ  
 ດຮັບຈາກພຣະ ບິດາ ເທິງສະຫວັນທີ່ຮັກຂອງເຮົາ, ຜູ້ທີ່ປາດຖະ ໜາ  
 ທີ່ຈະຖອກເທພອນຂອງພຣະອົງລົງມາສູ່ລູກຂອງພຣະອົງ. ຮັກສາຄວາມເຊື່ອ  
 ອແລະຄວາມຄາດຫວັງໄວ້. ພຣະເຈົ້າຈະໃຫ້ກຽດສັດທາທີ່ລຽບງ່າຍ.

ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ້. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂ  
 ຫລືບປຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ຖ້າທ່ານພົບຄວາມລອດໃນພຣະຄຣິດ,  
 ຫລືໄດ້ຮັບພອນຢ່າງອື່ນຈາກວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດຂອງພວກເຮົາ,  
 ກະລຸນາແຈ້ງໃຫ້ພວກເຮົາຊາບ. ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈ ພະເຈົ້າ ກັບທ່ານ,  
 ແລະຈື່ທ່ານຕື່ມອີກໃນ ຄໍາ ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ. ສໍາ  
 ລັບວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດ, ປຶ້ມແລະແຜ່ນພັບພຣິຫຼາຍກວ່າ 540  
 ພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ພວກເຮົາ :



# ຫົວໃຈຂອງມະນຸດ



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

E-MAIL: [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)